

< 重要訊息公告 >
< Important Notice >

親愛的客戶您好，
Dear Valued Customer,

為強化匯款交易之風險管控，本行自民國 115 年 7 月 1 日（下稱生效日）起，停止受理以 SWIFT（環球銀行金融電信協會）電文傳送且幣別為 TWD（新臺幣）之匯入匯款交易。

In order to strengthen operational risk management for remittance transactions, effective starting from July 1, 2026 (hereinafter referred to as the “Effective Date”), we will cease to accept inward SWIFT (Society for Worldwide Interbank Financial Telecommunication) remittances denominated in TWD (New Taiwan Dollar).

自生效日起，倘接獲該類電文，本行將不予受理。為確保您的款項順利入帳，建請匯款人改以本行可受理之外幣辦理匯款。

Any such remittance received on or after the Effective Date will no longer be processed. To ensure the completion of relevant remittances, the remitters are advised to remit funds in any other foreign currency acceptable to our Bank.

造成不便之處，尚祈見諒，並感謝您的理解與配合。

We apologize for any inconvenience and sincerely appreciate your understanding and cooperation.

如有任何疑問，歡迎洽詢本行各營業單位或客服中心（客服專線：0800-688-168、02-2182-1988、02-2182-1968），本行將竭誠為您服務。

Should you have any questions, please feel free to contact our branches or Customer Service Center (Hotlines: 0800-688-168, 02-2182-1988, 02-2182-1968). We will be pleased to assist you.

元大商業銀行 敬上
Yuanta Commercial Bank